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Abstract

II



 The  physical  properties  of  superconductors  is  not  well 
understood  .  there  is  no  unique  satisfactory   model  that  can 
explain  all  superconductors  phenomena  .  there  is  a  need  to 
develop  theoretical  models  that  can  lead  to  a  full  unique 
acceptable model .

This  work  aims  to  contribute  to  the  superconductivity  by 
explaining  Josephson  effect  on  the  basis  of  a  simple  quantum 
model .In this simple model new Schrödinger equation is derived 
from  which  a  simple  Josephson  current  density  expression  is 
obtained . 

This expression coincide with the usual ordinary one .
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ملخص

 نمججاذج توجججد ل و جيدة بصورة موضحة ليست الفائقة للموصلت  الفيزيائية الخواص
 الفائقججة, هنججاك للموصججلت  الظججواهر كججل تفسججر أن يمكججن نوعها من فريدة مرضية

متكامججل. فريججد مقبججول نموذج إلى تؤدي أن الممكن من نظرية نماذج لتطوير حاجة

 تججأثير شججرح خلل مججن الفائقججة الموصججلية فججي المسججاهمة إلججى العمججل هججذا يهججدف
 المسججتمد البسججيط النمججوذج هججذا بسيط. وفججي الكم نموذج أساس على جوزيفسون

 المبسججطة الصججيغة علججى الحصول يتم خللها من التي الجديدة شرودنجر معادلة من
. لجوزيفسون المعتادة الصيغة مع يتزامن التعبير ,هذا جوزيفسون تيار لكثافة
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